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Évadnyitó teszt futam az Ír, ERC futam előtt 

Bár nem fejeztük be, mégis jól sikerült számunkra a verseny ugyanis műszaki hiba nélkül tudtunk 

autózni. Végül az ERC-s gumikkal is tudtuk azt az időt autózni, mint tavaly a normál slickekkel, pedig  

azért van különbség a gumik között, ráadásul volt egy kanyarban egy komolyabb vízátfolyás, ami az 

előző évben nem volt,  és ezen túl óvatosan mentem át, így legalább egy másodpercet ott hagytunk. Az 

első két körben egyébként a fiúk fordítva tették fel a gumikat a kocsira, előre a puhábbakat, hátra a 

keményeket, így az első kanyarokban igen megizzadtam és nem értettem az okát. . Bár a DS3-al a 

Csucsu gyorsabb volt ( nagyon gyors ), tudomásul kell venni, hogy a két autó között 7-8 év fejlesztés 

különbség van, ami a raliban nagyon sok. Emellett az ellenfeleink használtak gumimelegítő paplano-

kat, ami az ilyen sprinteken sokat számít, mivel nincs etap, ahol megmelegedne az abroncs. Mindezek 

fényében elégedettek vagyunk, még maradt is bennem egy kicsi, amit sajnos az utolsó két körben nem 

tudtam kiautózni, a negyedik gyors előtti pici gumimelegítéstől felkavarodott a gyomrom, így nem 

100%-ban tudtam koncentrálni, az utolsó kört pedig nem vártuk meg, már nagyon későn értünk volna 

haza és hát kezdődött az El Classicó! Szerdán lesz még egy nagyobb tesztünk Eger előtt, amit inkább 

az Ír ERC-re való felkészülésnek szánjuk, úgy szintén az Eger Rallye-t, amin valószínűleg nem is tel-

jesítjük a teljes távot, hogy legyen idő az autót átvizsgálni, hiszen hétfőn hajnalban már indul a csapat 

a versenyre.  

 


